

DEVELOPMENT OF METHODOLOGY OF JOINT USE OF FUNCTIONALLY-ORIENTED PLANNING, BUDGETING AND SCENARIO PROJECT MANAGEMENT**Golovenkin D.A.**

Vyatka State University, Kirov, dmgl.golovenkin@yandex.ru

Despite a good theoretical study of issues of strategic analysis in Economics, major companies are in no hurry to present it in a compact and clear for unqualified investors. In particular, the investor cannot be found on the websites of the information: the estimated cash flow is planned on company projects; quantitative risk assessment (calculation of rates of discount on methods CAPM, WACC, CCM); updated cash flow and analysis of the plan-fact. Dominated by information on specific indicators (ton kilometers, wells, etc.). Should the destruction of the stereotype based on the contraposition of raw materials and innovative scenarios of Russia's development. Leading capital-intensive and science intensive technologies of the Russian military industry, equipment and transport means for development of the Far North, the mining operations in remote places. Leading companies will need to seek alternative sources for their investments. A possible solution is a long - term use of means of the Pension Fund. This can be realized through budgeting, quantitative risk assessment, scenario project management, actualization of cash flow, state guarantees.

АНАЛИЗ МЕТОДИЧЕСКИХ ПОДХОДОВ К ОЦЕНКЕ ВКЛАДА ТУРИЗМА В ЭКОНОМИКУ РЕГИОНА (НА ПРИМЕРЕ ПРИМОРСКОГО КРАЯ)**Гомилевская Г.А., Сергиенко Ю.Ю.**Владивостокский государственный университет экономики и сервиса, Владивосток, Россия
(690014, Владивосток, ул. Гоголя, 41), e-mail:sergienko22@mail.ru

Для определения влияния туризма на экономику регионов Российской Федерации используется комплексная оценка вклада туризма. Показатель оценки вклада туризма в экономику субъекта Российской Федерации, в том числе и в экономику Приморского края, является важнейшим с точки зрения обоснования необходимости направления государственных и частных инвестиций в сферу туризма. Целью исследования является измерение туристского потока с использованием механизма учета размещения туристов в коллективных средствах размещения (КСР) для дальнейшей оценки вклада гостиничного бизнеса в туристский сектор экономики. Данное исследование проводилось на примере Приморского края. Исследование носило сплошной характер в разрезе 34 муниципальных образований Приморского края. Общий объем генеральной совокупности составил 485 коллективных средств размещения, расположенных на территории Приморского края, в том числе гостиниц – 195 единиц, баз отдыха – 255 единиц, санаторно-курортных учреждений 35 единиц. В результате исследования были выявленные показатели, которые учитывались в дальнейшем для оценки вклада туризма в экономику региона Приморского края.

ANALYSIS MAIN APPROACHES TO THE ASSESSMENT CONTRIBUTION OF TOURISM TO THE REGIONS'S ECONOMY (ILLUSTRATED PRIMORSKII REGION)**Gomilevskaya G.A., Sergienko Y.Y.**Vladivostok State University of Economics and Service, Vladivostok, Russia,
(690014, Vladivostok, street Gogolya, 41), e-mail:sergienko22@mail.ru

To determine the impact of tourism on the economy of the regions of the Russian Federation uses a comprehensive assessment of the contribution of tourism. Rate estimates of the contribution of tourism to the economy of the Russian Federation, including in the economy of Primorsky region is the most important from the point of view of justification for the direction of public and private investment in the tourism sector. The aim of the study is the measurement of the tourist flows using the mechanism accounting for the accommodation of tourists in collective accommodation to further assess the contribution of the hotel business in the tourism sector of the economy. This study was conducted on the example of Primorsky region. The study was wearing a solid character in the context of 34 municipalities of Primorsky region. Total general population was 485 collective accommodation facilities located on the territory of Primorsky region, including hotels - 195 units, recreation - 255 units, sanatorium-and-Spa institutions of 35 units. The study identified the indicators taken into consideration in the future to assess the contribution of tourism to the regional economy of Primorsky region.

ТЕОРЕТИЧЕСКИЕ АСПЕКТЫ СОЗДАНИЯ МАЛОГО ИННОВАЦИОННОГО ПРЕДПРИЯТИЯ**Гоосен Е.В.**

Институт угля СО РАН, e-mail: egoosen@yandex.ru

Развитие инновационной сферы является широко изученной проблемой в научной литературе. В статье представлена попытка создания теоретической модели малого инновационного предприятия. В зарубежной и российской литературе существует множество информации о прикладном характере создания и развития малых инновационных предприятий. В литературе описаны различные подходы к анализу создания инновационных предприятий. Однако мало изученным является подход с позиции формирования государственно-частных